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– Bekymret
for reisetid
Sametingsrepresen-
tant Inger Elin Utsi fra 
Alta er bekymret for 
pasienter med lang rei-
setid.

Under gårsdagens spør-
retime på Sametinget ba 
NSR-representanten om at 
sametingsråden løfter sa-
ken inn for Helse Nord og 
helseministeren.
  Utsi henviser til medie-
oppslag som viser at både 
kronisk syke i Alta og andre 
må vente et halvt døgn på 
flyplasser, fordi Pasientrei-
ser ikke vil velge kostbare 
reiser.
– Pasienter fra eksempelvis 
Kautokeino blir hardt ram-
met. Dette er samiske pasi-
enter som ikke har et syke-
hustilbud i sitt nærområde, 
påpeker Utsi.
  Hun krever likeverdige sy-
kehustilbud, eventuelt at 
regelverket for pasientreiser 
endres.  
– En mulighet er å endre re-
gelverket om pasientreiser 
som setter et tak for hvor 
lang reisetid kan aksepteres, 
sier hun.

Overtar som
næringssjef

Hilde C.J. Mietinen (bildet)  
overtar som næringssjef i 
Finnmark fylkeskommune 
etter Målfrid Baik som blir 
leder for Norut Alta. 

Mietinen er utdannet som 
kommunekandidat med til-
leggsutdanning innen øko-
nomi, administrasjon og 
ledelse. Siden 2003 har hun 
vært daglig leder for Ungt 
Entreprenørskap.

– Dette er en drømmejobb 
for meg. Jeg har et bren-
nende hjerte for Finnmark 
og utviklinga i fylket. Som 
næringssjef får jeg lov til å 
være med å bidra til framti-
dig utvikling, sier Mietinen, 
som er bosatt i Vestre Jakob-
selv.

byløypa, langsiktig og strategisk 
planlegging i arealplanen, med å 
sette av arealer til friluftsliv, tur 
og rekreasjon. Det er det sykkel-
byen har surfet på, og egentlig 
bare har tatt innspurten på. Det 
er Alta kommune som har lagt 
grunnlaget. Det er mye videre 
enn bare sykkelbyen, men jeg 
skjønner at det ble trukket frem, 
sier Wiik.

– Vi jobber med masse små-
tiltak, og dette er en god moti-
vasjon for å fortsette arbeidet, 
legger han til.

Han trekker fra fysisk aktivitet 
som en god faktor på flere områ-
der, blant annet å få ned sykefra-
vær og helsekostnader. 

– Jeg tror vi i Alta er heldig som 
har folk som er opptatt av dette 
med fysisk aktivitet i kommu-

nen og administrasjonen. Det er 
folk som legger skjela si å jobbe 
frem de gode tiltakene og skape 
bolyst i Alta-samfunnet. Vi vil 
at det skal bli en best mulig by 
for alle, og da er   fysisk aktivitet 
og det å ha ting å gjøre på fritida 
noe som krydrer opp og gjør at 
du får mer lyst å flytte til og bli 
boende i Alta, sier sykkelgenera-
len.

Alta har Norges beste bymiljø

– Det er en helhetlig satsing fra kommunen
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